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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 25 augustus 2015 

 

Aanwezig: 

de heer B.M. Straatman    plv. voorzitter 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer T.M. van Delden    lid 

de heer H.J.G. Maas    lid 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

mevrouw C. van Oosterhout    plv. lid 

de heer J.C.M. Verschuren   lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

de heer J.H.C.M. Briels    wethouder  

 

Afwezig: 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  voorzitter 

mevr. G. Vereijken    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt dat mevrouw Vereijken 

zich heeft afgemeld en wordt vervangen door mevrouw Van Oosterhout. Hij zelf vervangt 

mevrouw Slaets als voorzitter van de commissie. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De commissie wijzigt de volgorde van de agenda gelet op de komst van inspreker. 

Agendapunt 11, motie PNL groot onderhoud sportvelden, wordt op verzoek van de fractie PNL 

van de agenda afgehaald en doorgeschoven naar de volgende commissievergadering sociaal 

domein. 

 

3. Spreekrecht 

Er heeft zich een inspreker gemeld. Mevrouw H. Bevers, Franciscushof 14, Lieshout wil 

inspreken bij agendapunt 9. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 16 juni 2015 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld.  

Wethouder Briels merkt naar aanleiding van de toezeggingenlijst op, dat de toezegging over het 

spanningsveld t.a.v. de begeleiding van scholen in het passend onderwijs als afgedaan kan 

worden beschouwd. Hij heeft hierover overleg gevoerd met de scholen. Het probleem wordt niet 

herkend. Wel heeft men te kennen gegeven dat de taalachterstand bij sommige kinderen 

aandacht behoeft. Hierover zijn afspraken gemaakt. Hij houdt de vinger aan de pols. 

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

Wethouder Briels meldt dat er een conceptbrief aan staatssecretaris Van Rijn is opgesteld over 

de ouderbijdrage in de jeugdzorg, die – zoals toegezegd – eerst aan de overige Peelgemeenten 

zal worden voorgelegd. 
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6. Invoering van een beloningssysteem voor buurten. 

Mevrouw Bevers uit Lieshout krijgt de gelegenheid om bij dit agendapunt in te spreken. Zij 

verteld in het kort hoe de omwonenden van de Franciscushof in Lieshout zich in de afgelopen 

jaren hebben ingezet voor het opknappen van de strook grond tussen de bestaande 

achtertuinen en de afscheidingswal van Bavaria. Deze strook grond is eigendom van de 

gemeente en heeft er lange tijd onverzorgd bij gelegen. De omwonenden hebben met behulp 

van enkele subsidies allerlei activiteiten en werkzaamheden uitgevoerd waardoor deze strook is 

opgeknapt en een belangrijke sociale functie is gaan vervullen voor de omwonenden en de 

overige inwoners van Lieshout. Omdat een aantal zaken noodgedwongen uit eigen zak betaald 

worden doet zij een beroep op de gemeente om een jaarlijkse structurele financiële bijdrage 

beschikbaar te stellen voor het behoud van deze belangrijke functie.  

Zij beantwoordt vervolgens enkele vragen van commissieleden. 

Wethouder Briels merkt op het college zich in het verleden heeft ingespannen voor het 

verkrijgen van een subsidie in het kader van de Idop-gelden, ondanks het feit dat dit project er 

eigenlijk niet onder valt. Dit is ook gelukt. Bij de toekenning van die subsidie moet er ook 

sprake zijn van cofinanciering door de gemeente. Ook dat is gebeurd. Daarnaast is het zo dat de 

gelden die aan de dorpsraad beschikbaar worden gesteld, juist bedoeld zijn voor dit soort 

activiteiten. 

De inspraakreactie van mevrouw Bevers zal als aanvraag in behandeling worden genomen. Het 

college zal het verzoek met een positieve grondhouding beoordelen. Bij het eventueel ‘uitruilen’ 

van werkzaamheden die nu door Atlant worden uitgevoerd moet wel voorzichtigheid worden 

betracht. Voorkomen moet worden dat er een situatie ontstaat waarbij sprake is van 

werkverdringing van passend werk. 

De heer Maas is zeer positief over dit initiatief maar wijst erop dat we wel voorzichtig moeten 

zijn met het scheppen van verwachtingen. Hij pleit voor het maken van duidelijke afspraken.  

De heer T. Brouwers wijst erop dat het hier wel om gaat dat we leren los te laten. 

De heer R. Verschuren vindt het van belang dat het college zo snel mogelijk komt met ideeën 

om het vouchersysteem van de grond te krijgen. We moeten ergens beginnen. Tegelijkertijd 

dient er meer bekendheid aan gegeven te worden. 

Wethouder Briels vindt wel dat we verschillen moeten durven maken om maatwerk te kunnen 

leveren. Het vraagt bovendien ook iets van de inwoners zelf. Zij moeten uitgedaagd worden.  

Er wordt op actieve wijze bekendheid aangegeven maar dat loopt bij voorkeur via de 

dorpsraden. Het college zal in het najaar met een voorstel komen voor de invoering van 

buurtvouchersysteem.  

 

7. Stand van zaken voorzieningsclusters. 

Wethouder Briels geeft aan dat de oplevering van het voorzieningencluster in Aarle-Rixtel is 

voorzien in november. Een overzicht van de kosten van dit voorzieningencluster is aan de 

commissie verstrekt. De uitgaven passen tot op heden binnen het beschikbare krediet. Hij 

verwacht geen grote tegenvallers meer. 

De heer T. Brouwers vindt het jammer dat de gevraagde informatie zo moeizaam wordt 

verstrekt. Liever had hij gezien dat het college een overzicht van uitgaven, afgezet tegen de 

daarvoor geldende ramingen, had opgesteld.  

Wethouder Briels geeft aan dat de raad het beschikbare krediet op basis van ramingen 

beschikbaar heeft gesteld. Het verstrekte overzicht kan daar langs gelegd worden. Hij merkt op 
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dat uit dit overzicht geen conclusies te trekken zijn. Vandaar ook dat het college heeft 

voorgesteld om te werken met één totaaloverzicht als alle voorzieningenclusters gereed zijn. 

8. Stand van zaken transities Peel 6.1. 

Wethouder Briels geeft aan dat de raad op 9 juli 2015 via een raadsinformatiebrief geïnformeerd 

is over de laatste stand van zaken. Hij meldt dat er in de tussentijd een kwartiermaker is 

aangetrokken in de persoon van de heer H. Woltring. Ook hierover is de raad geïnformeerd. 

Mede naar leiding van agendapunt 9 en de daarbij gevoegde memo vraagt de heer R. 

Verschuren aandacht voor het aantal gebruikte afkortingen wat erg groot is. Dit komt de 

duidelijkheid en toegankelijkheid van het stuk niet ten goede. 

De heer T. Brouwers maakt zich zorgen over de bestuurlijke drukte in de zorgpoot. Hij 

informeert naar de aanpak van de administratieve verwerking van de PGB’s.  

Wethouder Briels meldt dat de portefeuillehouders hier de komende week overleg over hebben. 

Er wordt met grote zorgvuldigheid gewerkt. Hij merkt op dat de situatie niet zo dramatisch is als 

in de media wordt gesuggereerd. De zorg is en blijft gegarandeerd. 

 

9. Voorsteldocument van de portefeuillehouders Wmo/Jeugd/BMS t.b.v. benodigde 

besluiten rondom voorbereiding overdracht en aansturing GR Peel 6.1 

Dit onderwerp is gelijktijdig met agendapunt 8 behandeld. 

 

10. Ter kennisname de jaarrekening 2014 van de Atlant Groep en de zienswijze van de 

gemeenteraad op de begroting 2016-2017 van het werkbedrijf Atlant De Peel i.o. 

De commissie neemt de stukken voor kennisgeving aan. 

 

11. Motie PNL Groot onderhoud sportvelden. 

Dit agendapunt is door de commissie van de agenda afgehaald en doorgeschoven naar de 

agenda van de volgende vergadering van de commissie Sociaal Domein. 

 

12. Rondvraag 

De heer Van Delden wil weten of mevrouw Bevers bericht krijgt naar aanleiding van haar 

verzoek. 

Wethouder Briels geeft aan de aanvraag in behandeling wordt genomen en dat zij dus een 

antwoord mag verwachten. 

 

13. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 29 september 2015. 

 

De griffier,    De voorzitter,  

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   M.C. Slaets-Sonneveldt 

 


